

INTERNATIONAL CIVIL
AVIATION ORGANIZATION
European and North Atlantic Office



ORGANISATION DE L'AVIATION
CIVILE INTERNATIONALE
Bureau Europe et Atlantique Nord

ORGANIZACIÓN DE AVIACIÓN
CIVIL INTERNACIONAL
Oficina Europa y Atlántico Norte

МЕЖДУНАРОДНАЯ ОРГАНИЗАЦИЯ
ГРАЖДАНСКОЙ АВИАЦИИ
Европейское/Североатлантическое бюро

3 bis villa Emile Bergerat, 92522 Neuilly-sur-Seine Cedex. France

When replying please quote

Reference : EUR/NAT 21-0356.TEC (GUD/SUL)

23 December 2021

Dear Mr. Neradko,

1. I wish to thank you for your letter reference 45593/09 dated 15 December 2021 and take this opportunity to express gratitude to you personally and the entire team of the Federal Air Transport Agency of the Russian Federation (FATA) for the fruitful cooperation and successful continuation of our common activities throughout this challenging year 2021.
2. Indeed, cooperation is key, especially nowadays where the aviation sector has to cope with unprecedented challenges and I would like to reaffirm the continued support of our Regional Office to a more safe, secure, efficient and sustainable recovery for the aviation system in the region and also at the global level.
3. I would like to express hopes that there would be a possibility to meet again in person in 2022 so that we could discuss more opportunities for future cooperation and collaboration in the various aviation domains.
4. In conclusion, I wish you, your colleagues and their families a very Merry Christmas and a prosperous Year 2022.

Yours sincerely,

Denis Guindon
Acting Regional Director
European and North Atlantic Office

Mr Alexandr NERADKO
Head
Federal Air Transport Agency (FATA)
37, bld. 2, Leningradsky Prospect

Moscow, 125993 Russian Federation

Tel.: National 01 46 41 85 85
International +33 1 46 41 85 85

Fax: National 01 46 41 85 00
International +33 1 46 41 85 00

А.В. Нерадько
Руководителю Федерального агентства
воздушного транспорта Российской Федерации
E-mail: rusavia@scaa.ru

№ EUR/NAT 21-0356.TEC (GUD/SUL)

23 декабря 2021

Уважаемый Александр Васильевич!

Я хочу поблагодарить Вас за письмо от 15 декабря 2021 года № 45593/09 и воспользоваться возможностью выразить благодарность Вам лично и всем коллегам Федерального агентства воздушного транспорта за плодотворную работу и успешное продолжение нашей совместной деятельности в этом непростом 2021 году.

Действительно, взаимодействие - это ключ к успеху, особенно в наши дни, когда авиационному сектору необходимо бороться с беспрецедентными трудностями. Я хотел бы еще раз отметить, что наше региональное бюро продолжает оказывать содействие в безопасном, эффективном и устойчивом восстановлении авиационной системы в регионе, а также на глобальном уровне.

Я хотел бы выразить надежду, что в 2022 году мне будет предоставлена возможность встретиться с Вами лично и обсудить наше будущее взаимодействие в различных областях авиационной отрасли.

В завершении я хочу пожелать Вам, Вашим коллегам и их семьям счастливого Рождества и успехов в новом 2022 году!

Искренне Ваш,

Денис Гэндон
И.о. регионального директора
Европейского/Североатлантического бюро ИКАО